
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 5. maj kl. 13.00   

Ved Inga Hald 

       Deltagere: Inga Hald, Marie Bjerrum, Bent Frederiksen og Per Jepsen 

 

1. De sidste forberedelser af generalforsamlingen 

 

2. Aktuelle sager: 

Der er på privat initiativ opsat 2 forbudsskilte ved Gl. Skarrevvej, vi afventer kommunens 

afgørelse på om vejen er kommunens eller tilhører grundejerforeningen. 

 

Vi har modtaget et ønske om udmeldelse af grundejerforeningen, også her afventer vi en 

kommunal afgørelse på om det er lovpligtigt at være medlem. 

 

I bestyrelsen ser vi frem til begge afgørelser, det er nemmere at arbejde i bestyrelsen når der 

er klare retningslinjer og regler. 

 

Der er nu kommet svar fra kommunen: 

Gl. Skarrevvej er ikke vores vej men en privat fællesvej som tilhører kommunen. 

Det betyder at vi ikke har vejdrift på denne vej, altså ingen vedligeholdelsespligt på vejen. 

Det betyder også at skiltet som er opsat på vejen ikke er noget vi skal godkende.  

Vi har dog gjort indsigelse mod placeringen af skiltet da vi mener det forhindrer adgangen 

til det offentlige område med badebro m.m. 

Vi afventer kommunens svar i dette spørgsmål. 

 

Det er også afklaret at ønsket om udmeldelse af grundejerforeningen er muligt. 

Det viser sig at der er 4 matrikler i området som er undtaget fra forpligtigelsen til at være 

medlem af en grundejerforening, den ansøgende  grundejer er en af disse 4.  

De resterende 3 grundejere er i forvejen ikke medlem af vores forening 

Vi foretager os ikke mere i denne sag. 

 

3. saldo: 78.559 

 


